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Jaarstukken 2022

1. Programma 7, Oekraïense vluchtelingen: Hoe kan het dat er een onderbesteding van ruim 2 
miljoen euro is geweest, zonder dat dit eerder door het college financieel is verwerkt in de 
laatste tussenrapportage van 2022?

2. Programma 2, Ruimtelijke Ordening, GREX Binnenland: Het college geeft aan dat een 
investeringsbijdrage van de provincie wel is begroot, maar niet is ontvangen. Wat is hier niet 
goed gegaan? Wordt de provinciale bijdrage nog wel verwacht? Zo ja, wanneer en voor welk 
bedrag? Zo nee, wat is hier de reden voor?

3. Pagina 22, Taakveld 0.1 Bestuur: Het college meldt dat er een minnelijke regeling met een 
bewoner heeft plaatsgevonden van circa 70.000 euro. Wat is de noodzaak van deze 
minnelijke regeling geweest en waarom valt dit onder het onderdeel ‘Bestuur’?

4. Pagina 27, 2.2 Wonen: Het college concludeert dat het speerpunt voor 2022 is voltooid. Ten 
opzichte van welke, door de raad vastgestelde norm, concludeert het college dit? Volgens 
onze berekening betreft het genoemde bod circa 26% sociale woningvoorraad (370/1425). 
Daarnaast zijn de conclusies en aanbevelingen van de Rekenkamer Albrandswaard van 
toepassing. Graag een toelichting van het college op de juistheid van de getrokken conclusie.

5. Pagina 83, Verkeer: Het college geeft aan ingezet te hebben op educatie/gedragsverandering 
in combinatie met fysieke aanpassingen buiten. Welke resultaten heeft het college hiermee 
bereikt? Welke fysieke aanpassingen zijn waar (bij welke scholen) gedaan in dit kader?  

6. Pagina 83, Verkeer/Kwaliteit: Bij de term ‘Zichtbaarheid’ staat de toelichting ‘technische 
normen voor reflectie’. Wat bedoelt het college hiermee?

7. Pagina 111 en 112, Grondbeleid: Ziet het college nog kansen voor toekomstige baten die ten 
gunste van de gemeente komen in de benoemde GREXen? Zo ja, welke en wanneer 
(ongeveer)? Zo nee, waarom niet?

8. Pagina 111 en 112, Grondbeleid: Verwacht het college vanaf 2023 geen financiële 
tegenvallers meer voor GREX Spui? Zo nee, welke toekomstige financiële tegenvallers voor 
GREX Spui ziet het college als reëel in vorm en omvang?

9. Pagina 136, Staat van reserves 2022: Er is een reserve nieuwbouw school Don Bosco. Wat is 
de oorsprong van deze reserve? Voldoet deze reserve in vorm en omvang nog aan de huidige
inzichten van het college? En waarom ontbreekt een dergelijke reserve voor de 
Julianaschool?

Kaderbrief 2023-2024

1. Waarom is (de aangenomen motie over) Schone Lucht Akkoord of het thema luchtkwaliteit 
niet benoemd in deze Kaderbrief? 



2. Pagina 11: Wat valt onder de post ‘Overh(e)ad BAR’? Welke werkzaamheden betreft dit?
3. Pagina 18, Openbaar vervoer: Is de beschreven toelichting van het college de uitkomst van 

het unaniem aangenomen amendement door de raad? Zo ja, waarom wordt dit niet expliciet
vermeld? Zo nee, kan het college de laatste stand van zaken over de verwerking van dit 
amendement toelichten?

4. Pagina 25, Bestuursondersteuning: De werving van de nieuwe gemeentesecretaris heeft al 
plaatsgevonden. Waarom wordt dit in de Kaderbrief meegenomen als de kosten feitelijk al 
gemaakt zijn?

5. Pagina 28, Investeringskredieten: Valt het project “Verkeersveiligheid Tijsjesdijk” onder het 
investeringskrediet ‘Verhogen verkeersveiligheid Albrandswaard’? Zo nee, waar valt dit 
project dan onder financieel? En welke (andere) projecten vallen onder dit 
investeringskrediet?

6. Pagina 28 en 29, Investeringskredieten: Begrijpen wij goed dat het college voor in totaal 
160.000 euro wil uitgeven aan renovatie van de huidige voetbalvelden van WCR en vv 
Rhoon? Zo ja, wat is het nut en de noodzaak hiervan voor de gemeente, zeker ook in het 
perspectief van lopende besluitvorming over De Omloop?


